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Besvarelse af spørgsmål 7 ad L 78 stillet af Boligudvalget den 15. de-
cember 2009 efter ønske fra Anita Knakkergaard (DF).

Spørgsmål 7:
I slut 70erne og 80erne blev der opført huse med glugger (små vinduer). 
Hvor mange blev der bygget og hvorfor gik man fra at bygge disse huse?

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Erhvervs- og Byggestyrelsen, som 
oplyser følgende, som jeg kan henholde mig til:

”Bygningers fysiske udtryk påvirkes generelt af strømninger i arkitektu-
ren. Der findes ikke nogen registrering af bygningers arkitektoniske ud-
tryk. Det kan derfor ikke oplyses, hvor mange huse der er bygget med 
små eller store vinduer. 

Bygningsreglementet indeholder ikke bestemmelser om størrelsen af vin-
duesarealer. Siden 2006 har der dog i bygningsreglementet været krav
om, at bygherren skal vurdere, hvilken konsekvens solindfaldet gennem 
vinduerne har for rumtemperaturen. Lovforslaget berører ikke bygnings-
reglementets regulering heraf.”  
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